
 
 

‘s-Hertogenbosch, 27 maart 2018  

 

Schriftelijke vragen van de Statenfractie van de Partij voor de Dieren aan het college van 

Gedeputeerde Staten van de provincie Noord-Brabant betreffende gebruik glyfosaat op Brabantse 

akkers. 

 

Geacht college, 

 

Wat betreft het gebruik van glyfosaat op Brabantse akkers heeft de Partij voor de Dieren de volgende 

vragen. 

 

1. Kunt u inschatten hoeveel hectaren aan landbouwgrond in Brabant kunnen worden betiteld als 

zijnde gif-akkers, waarbij glyfosaat gebruikt wordt? 

 

2.  Wat is volgens u de negatieve invloed van glyfosaat op de biodiversiteit, de aanwezigheid van 

insecten zoals bijen, bij gebruik van glyfosaat op landbouwgrond? Wegen de voordelen voor de 

intensieve landbouw volgens u op tegen de nadelen voor de landbouw en natuur? Zo nee, 

waarom niet?  

 

3. Het wordt steeds urgenter om de bijen en andere insecten te beschermen tegen landbouwgif 

Hoe staat het met het programma Bijen en daarin het onderdeel terugdringen van gifgebruik? Is 

dit onderdeel ook van toepassing op glyfosaat? 

 

4. Welke (concrete) resultaten zijn er tot nu toe met het programma Bijen geboekt? En op welke 

wijze is het leefgebied voor bijen daardoor verbeterd? 

 

5. Zijn er, naast het verbieden van glyfosaat op provinciale pachtgronden, nog meer mogelijkheden 

om het gebruik van glyfosaat aan banden te leggen? Zo ja, op welke wijze? Zo nee, wat is er 

provinciaal nodig om dat te bewerkstelligen?  

 

6. Kan de provincie spuitvrije zones instellen om het gebruik van glyfosaat en ander landbouwgif te 

verminderen of te verbieden? Zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet?? 

 

Wij danken u bij voorbaat voor uw beantwoording. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Paranka Surminski 

 

Partij voor de Dieren 


